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PROTOKÓŁ NR 1/2015 

z posiedzenia Młodzieżowej Rady Gminy 

 w Nowym Mieście nad Pilicą 

w dniu 01 grudnia 2015r. 

 

 W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności  

do niniejszego protokołu oraz: 

 

1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Mariusz DZIUBA 

2. Przewodniczący Rady Miejskiej  p. Tomasz PIETRUCHA 

3. Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  p. Elżbieta ZARAŚ 

4. Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz GULINA 

5. Dyrektor Gimnazjum                                p. Teresa MUSIAŁOWSKA 

6. Dyrektor ZDZ     p. Ewa LIPIŃSKA 

7. Dyrektor LO     p. Jolanta KOSIACKA 

 

Posiedzeniu przewodniczył p. Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Ukonstytuowanie się Młodzieżowej Rady Gminy, omówienie Statutu, regulaminu 

pracy oraz powołanie przewodniczącego, wiceprzewodniczącego oraz sekretarza. 

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu swoim i Pana Burmistrza  przywitał 

zaproszonych gości na pierwszym posiedzeniu Młodzieżowej Rady Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą, która została powołana Uchwałą NR XIII/71/2015 z dnia 24 

września 2015 roku w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i nadania jej statutu. 

Przedstawił program posiedzenia, obejmujący omówienie regulaminu i statutu 

Młodzieżowej Rady Gminy, wręczenie zaświadczeń stwierdzających przynależność  

do Młodzieżowej Rady Gminy, powołanie przewodniczącego, wiceprzewodniczącego 

oraz sekretarza. Następnie zapoznał z organizacją i trybem działania Młodzieżowej 

Rady Gminy. 

Głos zabrał Pan Burmistrz, witając zaproszonych gości oraz wszystkich członków 

Młodzieżowej Rady, zarówno tych uczących się jak i tych, którzy aktywnie uczestniczą 

w życiu naszego środowiska. Taka Rada powstała po to, byście Wy młodzi ludzie 

pomogli nam rządzić w Nowym Mieście i całej gminie a także przedstawiali nam swoje 

pomysły, wnioski. Chcemy by młodzież czuła się dowartościowana, by mogła korzystać 

z wielu urządzeń, pomieszczeń ale często ograniczają nas środki finansowe. W tym roku 

przejęliśmy Liceum Ogólnokształcące. Utrzymanie go wiąże się z dużymi kosztami ale 

był to dobry krok. Wy, jako młodzież dużo interesujecie się sportem. My jako gmina 
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chcieliśmy wam stworzyć takie miejsce na terenie po byłej Jednostce Wojskowej, który 

to obiekt przejęliśmy, jednak niewiele możemy tam zrobić, ponieważ plan 

zagospodarowania przestrzennego, którym Urząd musi się kierować nie przewiduje tam 

boiska sportowego tylko budownictwo jednorodzinne. Mieliśmy tam zrobić skatepark, 

boisko do piłki nożnej, plac zabaw. Wszelkimi siłami będę się starał to zrobić, jednak 

najpierw musimy dokonać zmiany planów zagospodarowania na które czasem długo się 

czeka. 

W naszej Gminie brakuje Domu Kultury, zlikwidowane zostało Ognisko Pracy 

Pozaszkolnej z którego większość was korzystała. Liczę na wasze spostrzeżenia,  

 nowe pomysły i propozycje. 

Następnie odbyło się wręczenie przez Pana Burmistrza oraz przedstawicieli Rady 

Miejskiej zaświadczeń członkom stwierdzających przynależność do Młodzieżowej 

Rady Gminy. 

Głos zabrał Pan Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdzając, że kadencja 

Młodzieżowej Rady Gminy trwa 4 lata i dlatego skład będzie sukcesywnie uzupełniany 

przez dyrekcję z każdej szkoły. Chcemy byście czuli się swobodnie. Przekazywali nam 

swoje wnioski, podpowiedzi chociażby, jak ma wyglądać formuła Dni Nowego Miasta, 

jaką widzielibyście oprawę muzyczną, a my w miarę naszych możliwości finansowych 

będziemy chcieli to zrealizować. 

Jesteście ludźmi młodymi, zdolnymi o czym chociażby świadczą wasze występy  

na różnych akademiach szkolnych, dlatego  bądźcie aktywni. 

Głos zabrała Pani Dyrektor Jolanta Kosiacka, mówiąc o tym, iż sam fakt stworzenia 

takiej Rady jest bardzo dobrym pomysłem i dlatego życzymy dobrego zapału  

w osiągnięciu zamierzonego celu. Więcej odwagi w przezwyciężaniu tych problemów, 

bo potencjał macie duży dodała Dyrektor  Teresa  Musiałowska. 

Następnie Pan Przewodniczący poprosił o przejście do wyborów. 

Poinformował, że za bieżącą współpracę z Młodzieżową Radą Gminy decyzją 

Burmistrza odpowiada sekretariat Rady Miejskiej. 

Na Przewodniczącego zaproponowano Łukasza Wieczorka. 

Po wyrażeniu zgody, przeprowadzono jawne głosowanie za podniesieniem prawej ręki. 

Ww. propozycja została jednogłośnie przyjęta. 

Na Wiceprzewodniczącą Zaproponowano Katarzynę Michalską, która wyraziła zgodę. 

W związku z brakiem innej kandydatury przeprowadzono jawne głosowanie  

za podniesieniem prawej ręki. Ww. propozycja została jednogłośnie przyjęta. 

Na Sekretarza zaproponowano Adama Radzimirskiego oraz Izabelę Gulina.  

Obie osoby wyraziły zgodę. Przeprowadzono jawne głosowanie za podniesieniem 

prawej ręki. Obie kandydatury otrzymały taką samą liczbę głosów, w wyniku czego 

przeprowadzono dodatkowe głosowanie jawne za podniesieniem prawej ręki.  

Na Adama Radzimirskiego oddano 5 głosów, na Izabelę Gulina oddano 10 głosów,  

w związku z czym Sekretarzem została Izabela Gulina. 
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Głos zabrał Pan Burmistrz, mówiąc o planach i założeniach, które nie zawsze da się 

zrealizować. Chodzi tu o budżet finansowy oraz przepisy prawne. 

Poruszył sprawę budynku Ogniska Pracy Pozaszkolnej, które to zostało zamknięte przez 

poprzednią władzę. Budynek ten przejęliśmy jednak pojawiły się problemy nadzoru 

budowlanego i prawne ze strony kuratorium. Planujemy zrobić tam żłobek, przedszkole, 

dom kultury lub jak to nazwiemy miejsce, gdzie będzie można się spotkać po lekcjach. 

Na górze planujemy zrobić kilka pokoi gościnnych. 

Przywróciliśmy w szkołach zajęcia pozalekcyjne. Przywróciliśmy zajęcia w okresie 

ferii zimowych, opłacając nauczycieli i instruktorów prowadzących te zajęcia. 

Mówcie o tym, co byście chcieli zmienić, co nowego wprowadzić. Służcie 

podpowiedzią w organizowaniu imprez gminnych jak Dni Nowego Miasta, kogo byście 

chcieli zaprosić, co nowego wprowadzić a my biorąc pod uwagę możliwości finansowe 

będziemy się starać spełnić wasze oczekiwania. 

Liczymy na waszą pomoc w okresie Światowych Dni Młodzieży w naszym mieście. 

Chcemy zorganizować festiwal muzyki religijnej, spływ kajakowy z poczęstunkiem. 

Zwrócimy się o pomoc do inwestorów z naszego terenu, ale i wasza będzie mile 

widziana. 

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Elżbieta Zaraś, do której to 

zwróciła się młodzież z liceum prosząc o zapytanie Pana Burmistrza czy istniałaby taka 

możliwość, by po zajęciach lekcyjnych mogliby korzystać z sali sportowej. 

 Głos w tej sprawie zabrała Pani Dyrektor Gimnazjum Teresa  Musiałowska. 

Zapoznała uczestników posiedzenia kto korzysta z hali sportowe, obiecała sprawdzić 

grafik i jeśli będzie wolny termin to  będzie można się zapisać. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Elżbieta Zaraś wyciągnęła wniosek,  

że  potrzebny jest  Młodzieżowy Dom Kultury, jakaś siłownia, sala konferencyjna, 

boisko. Jeśli chodzi o siłownię i sale konferencyjną to będą one w nowym obiekcie 

sportowym. Zgłosiliśmy się do Ministerstwa Spotu z prośbą o doposażenie takiej 

siłowni, czekamy na odpowiedź powiedział Pan Burmistrz. Chcemy jeszcze postawić 

przed budynkiem trzy urządzenia dla siłowni terenowych i dwa przed Orlikiem. 

W związku z brakiem dalszych pytań Pan Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował 

wszystkim za przybycie. 

Na koniec zrobiono pamiątkowe zdjęcia. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Szczegółowa treść posiedzenia Młodzieżowej Rady Gminy jest zarejestrowana  

na nośniku cyfrowym do dyspozycji w Biurze Rady. 

Protokołowała Przewodniczący Rady Młodzieży 

Marzanna Krupka Łukasz Wieczorek 

 


